



# SRSK: SVENSKA RIESENSCHNAUZERKLUBBEN

**Protokoll fört vid Svenska Riesenschnauzerklubbens  
medlemsmöte 2025-07-15 Plats: Riesenlägret, Kopparbo**

**Närvarande medlemmar:** 44 (Närvarolista finnes separat)

## **§1 Mötets öppnande**

Ordförande Peter Lind hälsade de närvarande varmt välkomna och förklarade mötet öppnat.

## **§2 Fastställande av röstlängd**

Mötet fastställde röstlängden till 44 närvarande röstberättigade medlemmar

## **§3 Val av mötesordförande**

Mötet beslutade att välja Peter Lind till ordförande för mötet

## **§4 Styrelsens anmälan om protokollförare**

Anmälades att styrelsen utsett Sara Hellberg till protokollförare under mötet

## **§4 Val av två justerare, tillika rösträknare, att jämte mötesordförande justera protokollet**

Mötet beslutade att utse Ingrid Svahnström och Ulla Mattsson till justerare

## **§6 Beslut om närvaro- och yttranderätt förutom av personer enligt § 7 moment 2**

Inga övriga personer närvarade

## **§7 Fråga om mötet har blivit stadgeenligt utlyst**

Utlysning om mötet har skett via SRSKs hemsida

Mötet beslutade att mötet är stadgeenligt utlyst

## **§8 Fastställande av dagordning**

Mikael Abrahamsson önskade lägga till punkten "Riesenlägrets framtid" under "§ 12 Övriga frågor"

**Mötet beslutade** att fastställa dagordningen med tillägget "Riesenlägrets framtid" under "Övriga frågor"

## **§9 Ekonomi**

- Kassör Sara Hellberg föredrog klubbens ekonomi.
- Inga frågor kring denna, men en deltagare hade frågor kring kostnader etc för Riesenlägret på Kopparbo Scoutgård. Mikael Abrahamsson informerade om upplägg som innebär en grundhyra på 75 000 SEK vilket är betydligt mindre än innan på grund av bra förhandlande från deras sida. Han informerade vidare att det uppkommer mer kostnader för husvagnar och tältplatser samt om fler fält skall användas. I år är vi 64 husvagnar, 7 tält och det är 146 anmällda.

## **§10 Information från styrelse och sektorer**

Ordförande beskrev generellt det arbete som pågår. Styrelsens deltagare samt övriga förtroendevalda som var närvarande presenterade sig kort och Peter nämnde även de som inte kunde närvara.

Ordförande informerar om hur SRSK samarbetar med andra länder, förklarar vad ISPU innebär och hur man arbetar med att kunna samarbeta mer kring uppföljning av sjukdomar, problem, funktionärer och domare inom Utställning och IGP/ FH. Vidare arbetar man med att vässa hemsida och Facebook etc för att kunna marknadsföra varandras aktiviteter såsom tävlingar, utställningar, läger och andra typer av aktiviteter centralt.

Detta för att öppna upp för ett ännu bättre samarbete och stärkande av Riesenschnauzer, och övriga raser under ISPU, för att öka

antalet intresserade att se och använda den enorma potentialen i Riesenschnauzern.

En liten recap om vad som hänt i år, av centrala arrangemang, är bland annat ett Rasmästerskap i IGP och IGP-FH som genomfördes tillsammans med Vårgårda SK. Ett lyckat arrangemang med många deltagare. Vinnaren, Wenche Jacobsen med Deens Zinta, med Certifikat. Wenche har efter detta även genomfört ett lyckosamt SM IGP och FCI kval, där hon kom på 7:e plats och dessutom hade högsta lydnadspoängen av alla deltagare - imponerande och kul att Wenche visar våra Riesens fulla kapacitet.

I övrigt lyftes att vi har en stark nedgång på medlemmar, Köpare och Uppfödare i Riesenklubben, och i Sverige totalt. Detta skapar stora utmaningar inom klubben och vi ser som ett direkt resultat att antalet uppfödare minskat drastiskt de senaste åren. Detta är mycket olyckligt då vi som Rasklubb även har ansvaret om att sköta Ras-specifika avelsstrategier och följa upp Riesenschnauzerns mentala och exteriöra utveckling.

Detta mynnar ut i ett RAS dokument som skall användas för att arbeta med att minska / ta bort hälsoproblem och arbeta mot en fortsatt stabil mentalitet för våra Riesenschnauzrar. Vi kan inte göra detta utan uppfödare och kunniga inom området, och risken är att vi då mister detta verktyg som rasklubb då det måste överföras centralt, vilket minskar vår möjlighet att påverka hur man arbetar med uppföljningen i aveln.

Vidare effekter av minskat antal medlemmar är att vi nu ser att lokalområdena har svårt att få till styrelser, precis som den centrala har. I år har Riesen i Syd röstat igenom, och godkänts av Förbundsstyrelsen, att avvecklas och ingå i SRSKs huvudorganisation som Sektion. Vi ser liknande utmaningar i övriga Lokalområden, men även i den centrala styrelsen.

Ordföranden önskar att alla funderar på hur vi kan ändra på detta tillsammans, gällande öka antalet Riesenägare, medlemmar och uppfödare och säkra rasen och organisationen på längre sikt.

## § 11 Hänskjutet val från årsmötet

Valberedare för en tid om 2 år och en sammankallande på 1 år  
**Medlemsmötet beslutade** att välja Malin Malmenström på 1 år som sammankallande.

Platsen som ledamot i 2 år är däremot fortsatt icke tillsatt.  
Ordföranden uppmanar alla deltagare att försöka hitta någon som kan hjälpa till med att fylla denna viktiga plats.

## § 12 Övriga frågor

Riesenlägrets framtid: Mikael Abrahamsson föredrog läget att samtliga drivande i Riesenlägrets Kommitte önskar avgå redan till nästa år. Det är olyckligt att det faller så snabbt på då medlemmarna har kort tid att försöka hitta en ny organisation och personer som skall kunna ta över Lägrete och allt kring detta.

En diskussion följde som inkluderade ramen för lägrete, att det är en familjeinstitution men även för de som siktar in sig på träning.  
Förslag om nya typer av platser uppkom, ett var att se om skidanläggningar skulle vilja samarbeta med Riesenlägrete.

Förslag från Sara Hellberg var att Kommittén under veckan sammanställer alla uppgifter och ansvarsområden som de idag sköter samt beskrivningar om vad de omfattar. Detta skulle kunna öppna för att fler kan tänka sig hjälpa till, men då i mindre delar av lägrete. Exempel: Indelning och administration kring Gruppledare, Pub & Aktiviteter kring detta, Ungdomsgruppen etc.

**Mötet beslutade** att Riesenlägrets Kommitte skulle ha en redogörelse för detta Torsdagen den 17 Juli i Ladan kl. 18-19.

Komittén kommer även att fortsätta diskussioner kring lägrets framtid och överlämning med styrelsen.

### **§ 13 Mötets avslutande**

- Mötesordförande Peter Lind tackade de närvarande för visat intresse och avslutade mötet

Mötesordförande:

-----

Peter Lind

Vid protokollet:

-----

Sara Hellberg

Justeras:

-----

Ulla Mattson

Justeras:

-----

Ingrid Svanström